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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kérdések a vizitdíjról i!" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
dr. Molnár Lajos egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A vizitdíj nem jó a betegnek, nem jó az orvosnak, s nem váltja be a hozzáfűzött „népnevelő"
reményeket sem . Éppen ezért kérjük, hogy a szüntessék meg, vonják vissza! Persze, ameddig
érvényben van, az igazságosságra törekszünk, a jobbítást kívánjuk szolgálni kérdéseinkkel is!

Idézet a Miniszterelnöki Hivatal közleményéből :
"A március 4-ig tartó kampány célja, hogy tájékoztatást adjon a hálapénz visszaszorítását és
a magánfelelősség megjelenítését célzó vizitdíj fazetésével kapcsolatos tudnivalókról . "
A 220 milliós közpénzből az ismertető elkészült, de kaotikus a helyzet, senki sem látja át a
rendszert .

Kérdésem :

•

	

A cukorbetegek és a daganatos betegek nem fizetnek vizitdíjat . Kórházi kezelésük
idejére miért nem kapnak napidíj-mentességet?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2007 . március 20 .
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